
Referat FAU-møte 28.01.2025 

Til stede: 2.trinn (vara), 3.trinn, 4.trinn, 6.trinn, 7.trinn og Rektor. 

Sak 1 - Rektor informerer 

• Det har vært en tyv på huset. 30 stk Ipader er stjålet, fra mellom juleferien til nå.  
Pass på om FAU eller Arrangementskomiteen har noe der. Ingen har brutt seg inn. 
Politianmeldes.    

• Område utenfor SFO skal oppgraderes med ny sandkasse og huske. De starter 
etter 17. Mai og vi håper at problemet med overvann blir fikset med dette.  
 

Sak 2 – Saker fra foreldre til Rektor  

•  Fra 3.trinn: Hjertesonen, ønsker at plassen blir måket slik at det er lettere å snu 
biler på snuplassen utenfor hjertesonen mot Røykenveien.  
Informasjon: Rektor informerer at vegvesenet eier plassen og tar det videre. 
Spesielt med tanke på at Gullaug er en foregangsskole i Buskerud 
Fylkeskommune som en Trygg Trafikk skole. Det innebærer at utstyr brukes i 
undervisningen og på SFO. Takk til Eline for engasjement. FAU oppfordrer til å 
dele artikkelen fra Lierkommune til Facebook-siden slik at foreldre ser . 
https://www.lier.kommune.no/aktuelt/gullaug-skole-fikk-uventet-besok-pa-
morgenkvisten/ 
Les mer om tiltak her: https://www.tryggtrafikk.no/barnehage-og-
skole/hjertesone-tryggere-skolevei/gode-eksempler-pa-
hjertesoneskoler/gullaug-skole/ 
 

• Fra 3.trinn: De ønsker avkjølingsmuligheter for matpakken når de skal på SFO. 
Rektor informerer om at det kommer ekstra kjøleskap nede.   

• Fra 2.trinn: Vi ønsker bedre vedlikehold av skøyteis. Rektor ble oppfordret til å ta 
kontakt med kommunen for å sikre at ikke Gullaug skole til stadighet blir glemt. 
Andre skoleområder har flere uteaktiviteter og virker mer prioritert.  

• Fra 4.trinn: Flere bekymringer for neste år. Rektor mener det ikke blir noen 
forandringer for neste år, det blir som nå. Trinnet har hatt det turbulent fra starten. 
Det er bedre nå. 4.trinn forespurte plan for neste år. Hvordan skal det foregå i 
praksis. Oppleves at det ikke er nok kompetanse på trinnet for barn med 
utfordringer.  
 

• FAU representantene spurte om lekser. Eksempelvis at noen trinn mangler lekser 
matte, leselekse etterlyses og Aski Raski oppleves som pugging. Hva gjør rektor 
videre med dette? Matematikk skal være mengdetrening, ikke mye lekser i ting 
som ikke er gjennomgått. Flere lærere legger opp til «kan» og «skal» lekser og det 
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er opp til lærerne på hvert trinn. Rektor oppfordrer til å ta det opp med lærerne på 
de respektive trinn.  

• Rektor informerer at ingen skoleplan inneholder lekser. Men det er opp til hver 
skole. Gullaug har sagt at vi ønsker leselekse med lesebestilling som minimum. 
Meningen i foreldregruppa om lekser er 50/50, derfor har skolen lagt seg på lesing 
som minimum.  Rektor opplyser at vi er for lave på lesing i forhold til 
landsgjennomsnittet. Det har gått ned. Vi vare bedre før. Vi gleder oss til 
Biblioteket kommer på plass for å øke interessen og lesegleden. Grete er klar for 
nye lesekonkurranser.  

• Rektor informerer om at vår score går nedover til tross for at leseinitiativet er likt 
som i mange år, men fremhever større trinn. Fra 4.trinn og nedover er elevtallet 
gjennomsnittlig rundt 40 (4.trinn er 44), de andre trinnene er rundt 30-35. Nå er vi 
247 elever. Det store elevantallet, sammen med flere pensjonerte lærere som har 
ført til utskifting av eldre lærere fremheves som en mulig årsak til dårligere nivå 
på lesing på skolen,  

• Rektor tenker at touch-PC hadde vært bedre enn ipad og ingen ipad i 1. til 
3.klasse. Hun savner en nasjonal evaluering av dette. Rektor sier iPadbruk er opp 
til hver lærer, men at det er kommet for å bli. Det er varierende bruk i ulike fag. I 
rektorgruppen i Lier er det delt. Generelt sett er det blitt flere urolige barn. Rektor 
oppfordrer til å ta kontakt med lærene sine, spesielt i forhold til bruk av Mine 
Craft og ha med iPader hjem. Foreldregruppen kan gå i dialog med lærerne for å 
lage retningslinjer for sitt trinn.  

• FAU snakket etterpå om at det er vanskelig som nye foreldre ved en skole å ta 
dette opp på foreldremøte og savner en helhetlig holdning fra skolen på dette. 
Spesielt med tanke på de aller yngste trinnene og muligheten til å ha med iPader 
hjem.  

• Fra 4.trinn: Det er nesten umulig å få kaldt vann i kranene. Problemer med mye rør 
rundt under på skolen, så rektor opplyser at dette ikke er mulig.  

• FAU ønsker at det skal være litt mobilskjerping i skoletiden. Påpekes at på 
ungdomsskolen legges mobilen i mobilhoteller. Rektor oppfordrer til at vi som 
foreldregruppen tar opp mer med lærerne, men tar selvsagt tilbakemeldingene 
våre videre med seg.  

• FAU informerer om at ristene på brua ligger feil vei. Det medfører farer for 
syklende, men det går fint for gående.  Det er sagt ifra for mange år siden. Og det 
er fremdeles ikke ordnet. Rektor tar dette opp med Isabell nå igjen.  

 

Sak 3 – Oppussing av skolebibliotek 



•  Åssiden kommer med moduler i første halvdelen av Februar for å sette inn 
møbler. Vi har derfor satt i gang 3 dugnader denne uken. Man 27, ons 29. og tors 
30. Januar. 

• Rektor har forståelse av at ytterdøren blir byttet, men vet ikke når. 
• Rektor vet ikke når vinduer i garderoben blir byttet.  
• Lier eiendom kjøper nye varmeovner til biblioteket, hvis ikke så sørger rektor for 

det på skolens budsjett.  

 


